
 

 

  
Nieuwerkerk, 24 september 2020 

Onderwerp: Vragen over RUD 

  

Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het college van Gedeputeerde Staten door 

Maaike Walraven en Gerwi Temmink van de fractie GroenLinks 

 

Toelichting: 

De fractie van GroenLinks vindt een Schoon en Veilig Zeeland erg belangrijk. Dat is niet mogelijk 

zonder goed functionerende omgevingsdienst. Daarom is het goed dat PS en GS gaan werken aan 

een visie op de RUD met een Schoon en Veilig Zeeland als uitgangspunt. GroenLinks zal graag 

bijdragen aan deze visievorming.  

 

Om een goede visie op de toekomst te kunnen vormen is het van belang om goed naar het heden en 

verleden te kijken. Dit om te weten hoe de RUD ervoor staat en om te kunnen leren van eventuele 

fouten uit het verleden. GroenLinks heeft eerder de zorgen gedeeld over de manier waarop de RUD 

gefinancierd en gefaciliteerd wordt. Onze hypothese is dat de huidige op P*Q denken gebaseerde 

systematiek enerzijds prikkels geeft die meer gericht zijn op ‘productie’ dan op een Schoon en Veilig 

Zeeland en anderzijds onvoldoende financiële basis biedt voor een robuuste omgevingsdienst.  

 

Om bovenstaande redenen is de fractie van GroenLinks de afgelopen periode wat dieper in de 

materie gedoken. We lazen hiervoor vele stukken en rapporten, vroegen nieuwe stukken op, hadden 

contact met veel mensen. Er was contact met mensen binnen de RUD, met partijen waarmee de 

RUD in het veld samenwerkt, met inwoners, met ondernemers en met andere omgevingsdiensten.  

 

Om dit beeld verder aan te vullen komt de fractie van GroenLinks hierbij tot een eerste serie artikel 

44 vragen rond de groene handhaving plus de ondersteuning en bedrijfsvoering.    

 

Groene handhaving 

Een van de onderwerpen die GroenLinks na aan het hart liggen is de groene handhaving.  

Het beeld dat bij ons is ontstaan, is dat de groene handhaving in Zeeland kwantitatief niet op 

voldoende niveau is en dat er onvoldoende goede faciliteiten beschikbaar zijn.  

 

(1) Is er een onderbouwing van het huidig aantal beschikbare FTE’s groene handhaving in relatie 

tot de taken die zij alleen al van de provincie dienen te verrichten? Zo ja, kunt u die delen? 

Zo nee, waarom niet? 

(2) Herkent u het beeld dat op veel momenten, zeker op tijdstippen waarop veel belangrijke 

overtredingen plaatsvinden zoals in de avond en nacht, er zeer beperkte tot helemaal geen 

handhavingscapaciteit beschikbaar is? Indien u dit beeld herkent, welke acties zijn hierop al 

ingezet? Indien u dit beeld niet herkent, kunt u dan onderbouwen hoeveel capaciteit er in 

uw ogen op die momenten wel beschikbaar zou moeten zijn? 



 

 

(3) Bent u ermee bekend dat de groene handhavers met hun eigen privé-auto moeten 

surveilleren? En soms ook diep de verschillende gebieden in moeten? Indien u hiermee 

bekend bent, past dit in uw beeld van het goed faciliteren van de handhavers? 

 

Ondersteuning en bedrijfsvoering 

Al langere tijd zijn er signalen dat de kwaliteit van de ondersteuning niet altijd goed is. Dat geldt 

bijvoorbeeld op het gebied van ICT (beschikbaarheid, verouderde software, etc.) maar ook op 

andere aspecten. Tegelijkertijd behoort het bedrag dat RUD aan de gemeente Terneuzen betaalt tot 

een van de grootste kostenposten van de RUD. 

 

(4) In de Dienstverleningsovereenkomst (DVO) tussen de RUD en de gemeente Terneuzen zijn 

veel afspraken terug te vinden. Deze afspraken zijn echter op veel gebieden niet erg SMART 

en er is in de DVO geen sprake van een soort afspraak over het niveau van dienstverlening 

(SLA) en over de wijze waarop daarover gerapporteerd wordt. Zijn er naast de DVO in 

andere documenten of op andere wijze afspraken gemaakt over het niveau van 

dienstverlening aan de RUD en over de wijze waarop daarover gerapporteerd wordt?  

Zo ja, kunt u deze afspraken en de rapportage met ons delen? Zo nee, waarom niet? 

(5) Elk jaar gaat er ongeveer €1.5miljoen naar de gemeente Terneuzen in het kader van de DVO. 

Kunt u voor het jaar 2019 een uitsplitsing geven van welke producten en diensten geleverd 

zijn voor dat bedrag? 
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